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The Nature and Destiny of Man issues a vigorous challenge to Western civilization to
understand its roots in the faith of the Bible, particularly the Hebraic tradition. The
growth, corruption, and purification of the important Western emphases on
individuality are insightfully chronicled here. This book is arguably Reinhold Niebuhr's
most important work. It offers a sustained articulation of Niebuhr's theological ethics
and is considered a landmark in twentieth-century thought.The Library of Theological
Ethics series focuses on what it means to think theologically and ethically. It presents a
selection of important and otherwise unavailable texts in easily accessible form.
Volumes in this series will enable sustained dialogue with predecessors though
reflection on classic works in the field.

作者介绍: 

•莱茵霍尔德•尼布尔（1892-1972）生于美国密苏里州的德国移民家庭。后来成为福
音派的牧师，在美国宗教的最高殿堂协和神学院任教三十余年。他是美国20世纪最重要
的知识分子之一，对美国思想界的左派和右派都有巨大的影响。

•80年代以来，他对美国政治思想界的影响与日俱增，半个世纪以来，美国总统们的真
正教父。肯尼迪、卡特、里根身后真正的智库。也是现任总统奥巴马公开承认的最崇拜
的哲学家。

•甚至有人断言，21世纪将是尼布尔的世纪。

目录:

The Nature and Destiny of Man_下载链接1_

标签

宗教

神学

哲学

英文

人文类

http://www.allinfo.top/jjdd


德国

基督教

Nierbuhr

评论

美国

-----------------------------
Nierbuhr很强大。读的时候请记住，他是一个pastor,所以很多东西都是站在一个Christi
an的角度来写的。关于人的罪（即pride）罪与德
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书评

【按语：Reinhold
Niebuhr不是系统神学家，在《人的本性与命运》（1939）中他是以基督教先知身份来
写作的。尼布尔酷似一个世纪之前的祁克果，不过祁克果是面对着形而上学的世界发言
，而尼布尔则面对着政治世界发言，但两者本质上都是一样：将真正的希伯来信仰，尤
其是圣经基督...  
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